
 

              Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  

Z Á P I S N I C A 

zo  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Paňovce, dňa 

18.03.2025   v zasadačke obecného úradu v Paňovciach  

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou tejto zápisnice 

1. Otvorenie, schválenie overovateľov zápisnice, schválenie programu rokovania 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Paňovce otvorila  starostka obce o 16:00 hod.   

a privítala  všetkých prítomných.  Konštatovala, že zasadnutie je  zvolané  v súlade so zák. SNR 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Obecné zastupiteľstvo sa 

zišlo v počte  7  poslancov, z celkového počtu 7, takže je uznášaniaschopné.  

Starostka obce predniesla  návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa pozvánky  

sp. zn.: 118/2025. Oslovila poslancov o doplňujúce  alebo pozmeňujúce návrhy.  

Program: 

 

1. Otvorenie:  

a) Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Určenie zapisovateľa 

2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

3. Plán činnosti na rok 2025 – Ekonomická komisia 

4. Plán činnosti na rok 2025 – Komisia pre šport a kultúru 

5. Plán činnosti na rok 2025 – Komisia ÚP, dopravy a ochrany ŽP 

6. Plán činnosti na rok 2025 – hlavný kontrolór 

7. Kronikárka obce: vzdanie sa funkcie, vymenovanie novej kronikárky 

8. Prerokovanie navrhnutého GP na odkúpenie časti pozemku z parcely č. KN 243/1 

9. Aktuálne informácie o projektových výzvach: Dom smútku, Rozšírenie vodovodu, Stavebné  

    Úpravy na zvyšovanie energetickej účinnosti budovy obecného úradu v Paňovciach, Obnova  

    Verejnej zelene, Zabezpečenie a zlepšenie poskytnutia PP v obci Paňovce, .... 

10. Prerokovanie preklenovacieho úveru na rekonštrukciu Domu smútku 

11. Podanie informácie o postupe prác k pozemkovým úpravám 

12. Paňovské leto 

13. Rôzne (parkovanie na verejných priestranstvách, brigáda, prenájom telocvične, odvoz 

konárov, kosenie areálu TJ, ..... 

 

Za overovateľov boli navrhnutí : Ing. Kristína  Fazekasová a Slavomír Holečko 



 

Za zapisovateľa starostka navrhla: Mgr. Moniku Bačovú.  

 

Za tento bod dala starostka hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai,  Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0  

 

Uznesenie č.  1  zo dňa 18.03.2025  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce    

 

a) schvaľuje  p r o g r a m  rokovania  obecného  zastupiteľstva  v nasledovnom znení:  

1. Otvorenie:  

a) Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

b) Určenie overovateľov zápisnice 

c) Určenie zapisovateľa 

2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

3. Plán činnosti na rok 2025 – Ekonomická komisia 

4. Plán činnosti na rok 2025 – Komisia pre šport a kultúru 

5. Plán činnosti na rok 2025 – Komisia ÚP, dopravy a ochrany ŽP 

6. Plán činnosti na rok 2025 – hlavný kontrolór 

7. Kronikárka obce: vzdanie sa funkcie, vymenovanie novej kronikárky 

8. Prerokovanie navrhnutého GP na odkúpenie časti pozemku z parcely č. KN 243/1 

9. Aktuálne informácie o projektových výzvach: Dom smútku, Rozšírenie vodovodu, Stavebné  

    Úpravy na zvyšovanie energetickej účinnosti budovy obecného úradu v Paňovciach, Obnova  

    Verejnej zelene, Zabezpečenie a zlepšenie poskytnutia PP v obci Paňovce, .... 

10. Prerokovanie preklenovacieho úveru na rekonštrukciu Domu smútku 

11. Podanie informácie o postupe prác k pozemkovým úpravám 

12. Paňovské leto 

13. Rôzne (parkovanie na verejných priestranstvách, brigáda, prenájom telocvične, odvoz 

konárov, kosenie areálu TJ, ......) 

 

b) Za overovateľov zápisnice obecné zastupiteľstvo obce Paňovce určuje Ing. Kristína  

Fazekasová a Slavomír Holečko. 

 

 

2. Kontrola plnenia uznesení zastupiteľstva 

Starostka obce vykonala kontrolu predchádzajúcich uznesení a skonštatovala, že  všetky  

uznesenia  z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva  zo dňa  16.12.2024  sú 

splnené.   

O výsledku plnenia  uznesení dala starostka hlasovať. 



 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy,  Tomáš Kozlai,  Roland 

Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  2  zo dňa 18.03.2025  

 

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  berie na vedomie, že všetky uznesenia 

z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva sú splnené. 

 

 

3. Plán činnosti na rok 2025 – Ekonomická komisia 

 

      Starostka obce vyzvala predsedníčku ekonomickej komisie Ing. Fazekasovú, aby prečítala 

plán činnosti na  rok 2025. Po doplňujúcich  informáciách sa starostka obce  spýtala prítomných 

či majú nejaké pripomienky. Nakoľko nikto z poslancov nemal pripomienky,  starostka obce 

dala hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  3  zo dňa 18.03.2025  

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  berie na vedomie  plán činnosti ekonomickej 

komisie. 

 

 

4. Plán činnosti na rok 2025 – Komisia pre šport a kultúru 

 

      Starostka obce vyzvala predsedu komisie pre kultúru a šport Rolanda Ráca, aby prečítal 

plán činnosti na  rok 2025. Po doplňujúcich  informáciách sa starostka obce  spýtala prítomných 

či majú nejaké pripomienky. Nakoľko nikto z poslancov nemal pripomienky,  starostka obce 

dala hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  4  zo dňa 18.03.2025  

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  berie na vedomie  plán činnosti komisie pre kultúru 

a šport. 



 

5. Plán činnosti na rok 2025 – Komisia ÚP, dopravy a ochrany ŽP 

 

      Starostka obce vyzvala predsedu komisie  ÚP, dopravy a ochrany ŽP Ing. Róberta Komjáti 

- Nagya, aby prečítal plán činnosti na  rok 2025. Po doplňujúcich  informáciách sa starostka 

obce  spýtala prítomných či majú nejaké pripomienky. Nakoľko nikto z poslancov nemal 

pripomienky,  starostka obce dala hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  5  zo dňa 18.03.2025  

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  berie na vedomie  plán činnosti komisie ÚP, dopravy 

a ochrany ŽP. 

 

 

6. Plán činnosti na rok 2025 – hlavný kontrolór 

 

     Starostka obce ospravedlnila hlavného kontrolóra obce  pre neprítomnosť na zasadnutí 

obecného zastupiteľstva a prečítala plán činnosti na rok 2025. 

Po prejednaní tohto bodu, starostka obce dala hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 6  zo dňa 18.03.2025  

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  schvaľuje  plán práce hlavného kontrolóra obce. 

Paňovce na kalendárny rok 2025. 

 

 

7. Kronikárka obce: vzdanie sa funkcie, vymenovanie novej kronikárky 

 

     Dňa 17.03.2025 pani Eva Seligová doručila na Obecný úrad oznámenie o vzdaní sa funkcie  

kronikárky ku dňu 17.03.2025 zo zdravotných dôvodov.  Vzhľadom na uvedenú skutočnosť 

a dodržanie zákona, starostka obce Paňovce oboznámila poslancov o výberovom konaní na 

zastávanie funkcie kronikára obce. Navrhla zastupiteľstvu, aby sa ustanovil nový kronikár pre 

obce Paňovce. Do tejto funkcie navrhla  Mgr. Nikolu Špišákovú, ktorá je zamestnaná,  ako 

učiteľka Materskej školy, ktorá má ukončené magisterské štúdium na Pedagogickej fakulte 

v Prešove, odbor učiteľstvo pre primárne vzdelávanie. 

Po prejednaní tohto bodu, starostka obce dala hlasovať. 

 



 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 7  zo dňa 18.03.2025  

a) Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  berie na vedomie oznámenie p. Evy Seligovej 

o vzdaní sa funkcie kronikárky.   

b) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje do funkcie kronikára  Mgr. Nikolu Špišákovú. 

 

8. Prerokovanie navrhnutého GP na odkúpenie časti pozemku z parcely č. KN 243/1 

 

Starostka obce predložila  poslancom návrh na odkúpenie časti parcely – budúcej prístupovej 

cesty za ihriskom a geometrický plán. Väčšia časť tejto prístupovej cesty je riešená zmluvou 

o budúcej zmluve na základe ktorej Obec Paňovce bude jej budúcim vlastníkom. Do tejto cesty 

zasahuje parcela v súkromnom vlastníctve o výmere 66 m2. Preto by bolo vhodné aby sa táto 

malá časť vysporiadala. Na návrh poslancov starostka obce bude jednať s vlastníkmi 

nehnuteľnosti. 

Tiež rozobrali možnosť zvedenia dažďovej vody od budovy telocvične a z ihriska trativodom 

alebo do existujúceho kanálu na pozemku Vasiliskových. 

Po prejednaní tohto bodu, starostka obce dala hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  8  zo dňa 18.03.2025  

a) Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  prerokovalo návrh starostky obce Ing. Rozálie 

Juhászovej,   aby obec   odkúpila do svojho vlastníctva časť prístupovej cesty za ihriskom 

parc. č. 243/1, reg. E, LV č. 582, druh pozemku orná pôda. podľa geometrického plánu 

o výmere 66 m² . 

b) Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  poveruje starostku obce na vybavenie všetkých  

potrebných náležitostí  k podpisu kúpno predajnej zmluvy s vlastníkmi nehnuteľnosti na 

parc. č. reg. E, LV č. 582, druh pozemku orná pôda, v katastrálnom území Paňovce. 

c)  Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  súhlasí s odkúpením časti pozemku pri  športovom 

areáli. Nehnuteľnosť sa nachádza  na LV 582 v k.ú. Paňovce KN „E“ parc.č. 243. Obec po 

vyhotovení GP odkúpi časť dielu.  Obec na vlastné náklady dá vyhotoviť GP a uhradí 

náklady s ním spojené.   

d) Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  schvaľuje  výšku ceny. Dohodnutá cena 

z vyjadrenia k všeobecnej hodnote nehnuteľnosti  s kupujúcimi je 20,00 Euro za 1 m².  

e) Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  súhlasí s návrhom,   znením  a obsahom kúpnej 

zmluvy   medzi: kupujúci Obec Paňovce – predávajúci Albert Kováč, Mgr. Monika Bačová  

a Mária Kováčová.  



 

 

9. Aktuálne informácie o projektových výzvach: Dom smútku, Rozšírenie vodovodu, 

Stavebné Úpravy na zvyšovanie energetickej účinnosti budovy obecného úradu 

v Paňovciach, Obnova Verejnej zelene, Zabezpečenie a zlepšenie poskytnutia PP v obci 

Paňovce, Drobné stavené práce ( striešky na unimobunku na zbernom dvore, kryt na 

vodovodné potrubie do unimobunky, dokončenie chodníka pri telocvični smerujúceho 

k drevenému prístrešku, oprava mostíka v malom parku na Pizondori, oprava 

priekopovej rošty pri obecnom úrade, najázdy na váhu na zbernom dvore, výmena  

Brama na vchodových dverách do budovy ZŠ, oprava omietky v triede MŠ, ...)  

Starostka obce oboznámila poslancov o priebehu a postupnej realizácií týchto projektoch: 

1. Dom smútku – v rámci projektu obec má schválenú  dotáciu vo výške 38.897,08 € na 

rekonštrukciu dom smútku – počas rekonštrukcie sa  opraví časť  strechy, vymenia sa 

vchodové dvere, sfunkční sa toaleta, opraví a vymaľuje sa celá fasáda vonkajšieho 

obvodového plášťa a odstráni sa okno na miestnosti pre duchovných pastirov a osadia 

sa dvere.  Na realizáciu týchto stavebných úprav  bude potrebné financovanie 

prostredníctvom preklenovacieho  úveru. 

2. Rozšírenie vodovodu – projekt by mal byť realizovaný do roku 2026, predpokladá sa, 

že do jesene tohto roka by sa mohlo začať s prácami, nakoľko je potrebné uskutočniť  

verejné obstarávanie na dodávateľa, žiadosť je podaná a čakáme na podpísanie zmluvy 

s MIRRI. 

3. Obnova verejnej zelene – z dotácie KSK by sa mala realizovať výsadba zelene pod 

cintorínskym plotom. z vonkajšej strany. Staré tuje sa odstránia a nahradí ich nový 

výsadba okrasných kríkov.  

4. Zvýšenie energetickej účinnosti budovy obecného úradu – strecha obecného úradu 

je v havarijnom stave. Vonkajšia fasáda potrebuje obnovu. V rámci vypracovania 

projektovej dokumentácie sa obec bude uchádzať o NFP na projekt pod názvom: 

Stavebné úpravy na zvyšovanie energetickej účinnosti budovy Obecného úradu 

v Paňovciach. 

5. Drobné stavebné úpravy ktoré sú uvedené v bode 9.  

Po prejednaní tohto bodu, starostka obce dala hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č.  9  zo dňa 18.03.2025  

a) Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  berie na vedomie informáciu o projektových 

výzvach. 

b) Obecné zastupiteľstvo súhlasí s výškou financovania drobných stavebných úprav, po 

prijatí cenovej ponuky od dodávateľa.  

 

 

 

 

 



10. Prerokovanie preklenovacieho úveru na rekonštrukciu Domu smútku 

 

Starostka obce v predchádzajúcich bodoch oboznámila poslancov s prácami na Dome smútku 

aj s financovaním  tohto projektu . Do času kým obec dostane na účet schválené  finančné 

prostriedky je potrebné vyplatenie prác pomocou preklenovacieho úveru. 

Po prejednaní tohto bodu, starostka obce dala hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Uznesenie č. 10  zo dňa 18.03.2025  

 

a)  Obecné zastupiteľstvo Obce Paňovce udeľuje súhlas s realizáciou projektu 

„Rekonštrukcia  Dom smútku v Paňovciach“  

b) Obecné zastupiteľstvo  súhlasí s prijatím úveru  vo výške  38.897,08 € od Slovenskej 

sporiteľne a.s. za účelom pred financovania platby nenávratného finančného príspevku 

a spolu financovania projektu Dom smútku 

 

 

11. Podanie informácie o postupe prác k pozemkovým úpravám 

 

Starostka obce informovala poslancov o postupujúcich prácach pri pozemkových úpravách, 

ktoré sa týkali výmeny pozemkov pod Poľnohospodárskym družstvom. Uviedla že pri 

pozemkových úpravách sa bude snažiť obec dostať do vlastníctva pozemky, na ktorých je 

zberný dvor, alebo na ktorých  bude v budúcnosti čistička odpadových vôd, prípadne rybník, 

pozemok pod poľovníckou chatou spolu s prístupovou cestou a studóu. 

Po prejednaní tohto bodu, starostka obce dala hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 11  zo dňa 18.03.2025  

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  berie na vedomie informáciu o pozemkových 

úpravách. 

 

 

12. Paňovské leto 

 

Starostka obce informovala poslancov, že plánuje organizovanie Paňovského leta na posledný 

júnový týždeň a dohodla na tento termín koncert skupiny Bašavel. Program by bol doplnený 



o aktivity majiteľky baru Kavejka. Nakoľko však tieto aktivity by mali byť podmienené 

vstupenkou na športový  areál, poslanci navrhli, aby sa akcia paňovského leta preložila na iný 

termín. Tak by bol vstup pre každého zdarma. Dohodli sa že sa akcia uskutoční v termíne, keď 

to bude pre skupinu Bašavel vyhovovať. Doplňujúci program pripraví kultúrna komisia 

v spolupráci s ostatnými poslancami. Budú pripravené atrakcie pre deti, tombola a  klasické 

paňovské jedlá. Všetko je v štádiu zabezpečovaňia. 

Po prejednaní tohto bodu, starostka obce dala hlasovať. 

 

Výsledky hlasovania : Za: 7 Ing. Kristína Fazekasová, Slavomír Holečko, Mgr. Lucia 

Komjátyová, Ing. Mária Komjátyová, Ing. Róbert Komjáti – Nagy, Tomáš Kozlai, Roland Rác 

Proti:  0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Uznesenie č. 12  zo dňa 18.03.2025  

      Obecné zastupiteľstvo obce Paňovce  berie na vedomie informácie ohľadom preloženia 

termínu a prípravy Paňovského leta. 

 

13. Rôzne (parkovanie na verejných priestranstvách, brigáda, prenájom telocvične, odvoz 

konárov, kosenie areálu TJ, oprava ...) 

 

V bode rôzne sa riešili: 

- Parkovanie na verejnom priestranstve – starostka obce uviedla, koľko by zarobila 

obec na výbere poplatku za záber verejného priestranstva. Poslanci uviedli, že aj napriek 

upozorneniu, stále sa parkuje na chodníku, prípadne na časti vozovky a to občanmi, 

ktorí bývajú v obci. Táto otázka sa riešila aj z kontrolného podnetu Okresného úradu. 

- Brigáda na športovom areáli – uskutoční sa 10.apríla 2025 o 15:30 hod., pred akciou 

je potrebné oznámenie SMS správou 

- Prenájom budovy telocvične – prenájom priestorov telocvične na športové a iné 

aktivity  je možné za 10 €/hod., kľúče od telocvične sa dajú vyzdvihnúť od členov 

výboru TJ a to p. Ráca a p. Ing. Seligu. Poplatok za prenájom bude realizovaný 

štvrťročne vystavenou faktúrou.   

- Odvoz  konárov – nakoľko zber konárov po obci nebolo možné realizovať, zber bude 

realizovaný na vopred určenom mieste, v termíne 1.-2.apríla 2025, s tým že dovoz si 

každý zabezpečí sám 

- Kosenie športového areálu – je potrebné osloviť  osobu, ktorá by kosila na dohodu 

o pracovnej činnosti časť športového areálu.  

- Zberný dvor – bolo by vhodné namontovať striešku nad vchod do unimobunky 

a upraviť nábehy na váhu 

- Oprava priekopy - pri Ing. Piskovi je potrebné opraviť vypadnuté betónové kocky 

- Kamene na verejných priestranstvách – poslankyňa pani Ing. Mária Komjátiová   

poukázala na nebezpečenstvo poškodenia motorových vozidiel od kameňov, ktoré sú  

vyložené na verejnom priestranstve. Nebezpečenstvom sú hlavne v zimnom období, 

keď ich nevidno od nahrnutého snehu. Je potrebné všetkých takýchto občanov, ktorí 

majú vyložené kamene pred domom,  vyzvať na ich  odstránenie. 

 

 



 

 

14. Záver 

 

Starostka obce sa poďakovala poslancom obce Paňovce za spoluprácu a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončila o 18:10 hod. 

      Diskusia, ktorá sa viedla po takto ukončenom rokovaní, nemôže byť predmetom tejto    

zápisnice. 

 

Zapísala: Mgr. Monika Bačová 

 

 

Overovatelia:     Ing. Kristína Fazekasová                   .................................................. 

   

 

                            Slavomír Holečko                             .................................................   

 

 

 

 

                                                                                     Ing. Rozália Juhászová  

                                                                                             starostka obce 


